
UPOKOJENCI ŽELEZNIČARJI ŽELIJO, DA Bl SE VEČKRAT
SREČALI

Vsak naj pove vse, kar ve
Aprila letos so se sestali upokojenci Kurilnice TOZD
za vleko vlakov Ljubljana. Sestanek/e odprl predsed-
nlk aktiva Stane Zdešar in predlagal, da bi se na tem
mestu skupno pogovorili in skušali rešiti razne pro-
bleme, ki nas tarejo. Poudaril je, da je osnovna skrb
aktiva nuditi čim večjo pozornost upokojencem naše
organizacije, kajti njihovo delo je podlaga za sedanjo
dejavnost. To moramo visoko ceniti. Odbor, ki skrbi
za stik z upokojenci, je bil ustanovljen leta 1985.

Najprej smo na tem sestanku
razpravljali, kako bi pridobili čim
več materiala za drugi del knjige
»Slovenski železničarji pod itali-
iansko okupacijo«. Prvi del kn}i-
ge, ki je izšla pred leti izpod pere-
sa Alenke Vidovič-Miklavčič, za-
jema obdobje od leta 1941 do
1943. Knjiga ima kar 457 strani.

Od konca druge svetovne vojne
je minilo že kar dobrih 40 let. Spo-
mini stare generacije vse bolj ble-
dijo. Mnogi, ki so veliko delali za
osvoboditev naše domovine so že
pokojni. Zgodovina železničarjev
bi bila še bolj izpopolnjena, če bi
vsi posredovali spomine svojih
preteklih dni. Povedati je treba,
da so slovenski železničarji veliko
žrtvovali in prispevali dokončni
zmagi. Apeliramo, da čim več že-
lezničaijev pove vse, česar se spo-
minja na dneve okupacije. Naši
potomci morajo biti seznanjeni z
delovanjem svojih dedov in pra-
dedov v najhujših dneh naše pre-
teklosti.

Vse prispevke za drugo knjigo
»Slovenski železničarji pod itali-
jansko okupacijo« dostavite

Alenki Nedog, Zeležniška tran-
sportna organizacija Ljubljana,
Moše Pijadejeva 39.

Razpravljali smo tudi o izletih
upokojencev. Lani spomladi smo
imeli prvo srečanje, ko smo se od-
peljali s posebnim vlakom v Mari-
bor na ogled TAM. Tudi v mari-
borskih centralnih delavnicah so
nas lepo sprejeli. Upokojenci so
izrazili željo, da bi imeli še več
takih in podobnih izletov, kajti to
nas zbližuje in lepša nam živ-
ljenje.

Letos se bomo odpeljali s po-
sebnim vlakom, tokrat v Atom-
ske Toplice. Obiskali bomo tudi
rojstni kraj maršala Tita - Ku-
mrovec. Izlet bo v juniju, stroške
organizacije pa bo kril TOZD za
vleko vlakov Ljubljana.

Razprava na sestanku je bila ži-
vahna. Govorili smo o naših uspe-
hih in neuspehih, kakor tudi o
načrtih za prihodnje. Med udele-
ženci razprave sta bila tudi bivši
direktor ŽG Ljubljana inž. Ciril
Mravlja in direktor TOZD inž. Jo-
žePotokar. , Vinko Bovcon


